
 

 

Plán 24   
PLÁN DALŠÍHO ROZVOJE ZŠ TGM PRO ROK 2024 

 

Tento dokument je součástí akčního plánu rozvoje Základní školy Svitavy, T. G. Masaryka 27. Jde 

o dokument vytvořený za účelem lepší informovanosti o škole. Priority odpovídají koncepčnímu záměru 

rozvoje školy pro léta 2018–2024. 

 

Právě teď, když dokument Plán 24 píši, je leden roku 2024. Naši školu čeká návštěva České školní 

inspekce a zároveň, v případě, že dopadneme dobře, i bilanční pohovor u Rady města. V případě, že by 

naše škola nebyla vnímána vedením města Svitavy jako dobře vedená, tak by na pozici ředitele školy byl 

vypsán konkurz.  

 

 

PRIORITY DALŠÍHO ROZVOJE PRO ROK 2024 

 

Formativní hodnocení 

Rádi bychom pokračovali ve druhé vlně školení a na podzim zahájili třetí hromadnou vlnu 

vzdělávání ve formativním přístupu. Zaměstnanci, kteří se vzdělávání neúčastní, třeba proto, že jsou na 

rodičovské dovolené, nebo proto, že ještě nebyli v době škole našimi zaměstnanci, tak u těch 

předpokládáme, že individuální školení proběhne dle možností v letech následujících. Formativní přístup 

bude jistě jeden z bodů v koncepci rozvoje školy pro roky 2024–2030. 

 

Laboratoř kreativity 

Náš projekt na polytechnické dílny je již připraven ve fázi projektu a já očekávám každým dnem 

informaci, zda byl od MAS Svitavy podpořen. V pozitivním případě by byl hned toto léto realizován. 

Dovybavení nábytkem se předpokládá v podzimní části roku 2024. Půjde o projekt v hodnotě 5,2 mil. Kč 

a vzniknou díky němu hned tři nové učebny, které každá svojí cestou budou rozvíjet tvořivost našich žáků 

a vlastně i jejich pedagogů. 

 

Individuální podpora od ŠPP 

Naše speciální pedagožky a v podstatě všichni, kdo jsou součástí školního poradenského 

pracoviště, hledají cesty, jak podpořit ty, kteří nějakou formou podporu potřebují. Nadále pilotujeme 

podporu prvních tříd pomocí metody Elkonin, kterou bychom rádi rozšířili od září 2024 i do druhé třídy. 



Zároveň hledáme možnosti využití individuálního přístupu, abychom nadstavili individuální rozhovory 

s třídním učitelem o dva nové pilíře. Konkrétně jde o rozhovory ředitele školy s žáky devátých tříd 

za účelem podpory kariérového poradenství. A pak rozhovory speciálních pedagožek se žáky šesté třídy 

a jejich „přivítání“ na druhém stupni školy. 

 

Pohybem ke zdravé společnosti 

Již v září jsme se rozhodli více podpořit zdravý životní styl a možnosti „hejbat se“ pro naše žáky. 

Zároveň podporujeme i pasivní sport. Plánujeme navštívit biatlonové mistrovství světa v Novém Městě na 

Moravě. Na květen plánujeme překážkový závod, kde bychom chtěli oslovit nejenom naše žáky, ale 

dokonce i jejich rodinné příslušníky. Název této pohybpropagující akce bude Myšárna RACE a proběhne 

8. května. Držte nám palce, ať se akce povede. Nebo ještě lépe, přijďte si také zasportovat nebo alespoň 

podpořit žáky, kteří přijmou výzvu si ve svém volném čase přijít zasportovat. 

 

Vize 2030 

Nemohu předjímat, jaké bude nastavení Rady města ohledně mého dalšího setrvání ve funkci 

ředitele školy. Proto nevytvářím makabrózní plány do druhé části roku. Vlastně až na jeden. Koncepci 

rozvoje školy bych rád, v případě, že budu zvolen, přetavil i do strategických plánů školy. Nechal tak 

vzniknout dokument VIZE 2030, na kterém tým lidí již několik let pracuje a který by společně s koncepcí 

ukazoval veřejnosti, kam chceme školu dál posouvat, rozvíjet a profilovat. 

 

Děkuji Vám, že se zajímáte o naši školu. Dokazujete tím, že vzdělávání Vašich dětí je naše společná 

věc. 

 

 

 

Mgr. Jiří Sehnal 

ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

 


